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@provinciegroningen.nl];
@provinciegroningen.nl]; Koopmans

Sent: Wed 7/1 9/2017 6:48:34 PM

Subject: Re: Brief aan Paas mbt |||SEINoor dbroek

Allen,

Een luisterend oor 1s ook hulp . En dit soort zaken aankaarten waar en bij wie dan ook - is dat ook.

Laten we niet te defensief zijn uit angst voor de overbekende precedentwerking...

De cdk 1s/ gaat langs inwoners die

A bij voorbereiding diner werkbezoek Rutte kwamen 'bovendrijven' of

B door tijdje terug zijn genoemd.

Morgen freaylemaheerd nog en familie Wiersma (Opilot heft in eigen huis), san weer even klaar.

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 19 jul. 2017 om 18:51 heeftBEEHEE provinciegroningen.nl> het volgende geschreven:

Dag allen,
Ik denk dat we hier nu een typisch geval hebben van hard werkende mensen die door alle gedoe met NAM niet door

kunnen met hun leven en het leven van de zwaar gehandicapte mensen waarvoor zi) de zorg hebben. Hier

moet de Nederlandse staat nou zijn verantwoordelijkheid nemen!! Een mooi voorbeeld die in de lobby
gebruikt kan worden ( hoe wrang ook) en aangeeft waarom de verantwoordelijke staat nou zo belangrijk voor
ons is. Dit soort kosten zou het CPB ook moeten doorrekenen in het nieuwe regeerakkoord!!!

Ik ken deze familie vanuit de tijd dat ik landbouw en zorg in mijn pakket had zitten en het klopt inderdaad dat Henk

Bleker daar destijds bij betrokken was als gedeputeerde. Wetende met wat voor zwaar gehandicapte mensen

daar gewerkt wordt vraag ik me in alle oprechtheid af of versterken tot 10-5 daar wel zin heeft. Bij een grote

beving kunnen de begeleiders nooit op tijd met de bewoners het pand uitkomen. Versterken tot near collaps
biedt daar geen soelaas want op tijd buiten komen lukt haast niet, het moet daar toch minimaal

aardbevingsbestendig worden of meuwbouw?

Waarom voor deze familie wel inzet van de provincie en waarom bij anderen niet? Ik kan hooguit bedenken dat het

gebouw waar 71] in wonen en verzorgen deels bekostigd is met provinciale subsidie en andere subsidiegelden
en dit feit nu maakt dat NAM niet de volle 100% wil vergoeden. Maar het precieze verhaal kennen we met

natuurlijk. We kunnen ambtelyjk eens bijEER informeren hoe complex deze zaak 1s. Maar echt iets concreet

voor deze mensen betekenen kunnen we als provincie denk ik niet. Hooguit in de doorverwijsfunctie naar

Stut en Steun. Of toch in het bilateraal overleg met HA aandacht voor deze familie vragen....

De CdK schiynt op rondreis te zijn langs gedupeerden vertelde hij ons gisteren. Gaat hij hier ook nog langs?

Geen echte oplossing van mijn kant...

Hartelijke groet,
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Verstuurd vanaf mijn iPad

Op 19 jul. 2017 om 17:11 heeftEEJEEEN @provinciegroningen.nl> het

volgende geschreven:

Beste 2a.

In de bijlage zit een scan van een handgeschreven brief met bijlagen die ik van heb

ontvangen en die gericht 1s aan Rene Paas.

De familie heeft een speciale zorgboerderij en zijn al 4 jaar bezig met de NAM over

mijnbouwschade. In de brief staat de vraag aan Paas: '"Misschien kunt u nog iets voor ons

betekenen?'

Het leek goed dat wi) een opvatting formuleren tav het verzoek en de onderliggende
problematiek.

Ik vind dit zelf lastig, gaan wij ons bemoeien met dit individuele geval? De geschetste
problematiek 1s bina altijd schriynend en langlopend.

We kunnen ze verwijzen naar Stut en Steun voor ondersteuning of ze wijzen op de mogelijkheid
van arbitrage. Maar deels voelt dat ook als afschuiven.

Uit de brief blykt dat z1j in gesprek zijn met NCG en een rechtszaak tegen de NAM willen

voeren.

Kortom, wat is wijsheid?

Hoe zijn wij in vergelijkbare gevallen ermee omgegaan?

Ik zal in 1eder geval de brief morgen door Koos laten inboeken.

En dus graag jullie reacties hoe we hiermee verder moeten.

Mvg,
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